
Schriftelijke vragen 
artikel 33 reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad

Datum: 23 juni 2020
Onderwerp: Ruimte voor Ruimte woningen, vervolgvragen op antwoorden van het college 
op 9 juni 2020     

Aan het college van burgemeester en wethouders

Formuleer hier de in-/aanleiding
Op 1 mei 2020 heeft de VVD-Bernheze fractie vragen gesteld over de stand van zaken Ruimte 
voor Ruimte woningen. Deze vragen zijn door het college beantwoord op 9 juni 2020. Naar 
aanleiding van de antwoorden heeft de fractie de navolgende vragen.

- Er zijn voor 23 RvR woningen titels toegekend gebaseerd op het slopen van stallen 
buiten de gemeente. 

- Hoeveel vierkante meters stallen zijn voor deze 23 RvR woningen titels buiten de 
gemeente gesloopt? Zijn deze woningen onderdeel van de 86 RvR woningen die zijn 
vrijgegeven binnen de gemeente? zie antw. Vraag 4.?  Zo niet, worden de aantal 
gesloopte stallen buiten de gemeente in mindering gebracht van het aantal gesloopte of 
te slopen stallen binnen de gemeente Bernheze? 

- Kunt u uitleggen wat de relatie is van de Provincie tot de Ontwikkelingsmaatschappij 
Ruimte voor Ruimte CV?
Klopt het dat er in en buiten Bernheze 30.500 m2 stallen zijn gesloopt en er daarvoor 
59 RvR bouwtitels door de Provincie zijn vrijgegeven binnen de gemeente Bernheze? 
Zo ja, waar ligt dan de verhouding van 1.000 m2 per gesloopte stal? Heeft de Provincie 
de kosten voor bouwtitels van deze 59 woningen ontvangen? Zo ja, hoeveel was dat 
per titel?

- Waarom worden deze 59 RvR vrijgegeven bouwtitels niet meegenomen in het totaal 
plaatje voor de gemeente Bernheze en spreekt het college alleen over 27 vrijgegeven 
bouwtitels terwijl het totaal inmiddels staat op 86 woningen?

- Welke instantie(s) heeft/hebben de kosten (voor)gefinancierd voor het slopen van deze 
stallen?

- Waarom is er, blijkbaar, door de Provincie niet voor gekozen om de totale afhandeling 
“Ruimte voor Ruimte” door de Ontwikkelingsmaatschappij Ruimte voor Ruimte CV te 
laten uitvoeren?  Door deze keuze (?) is het overzicht totaal niet transparant. Bent u het 
daarmee eens?

- Mochten alle huidige aanvragen, principeverzoeken, van RvR woningen worden 
toegekend dan betekent het dat er, op dit moment, 156 RvR woningen in Bernheze 
gerealiseerd zullen worden t.o.v. 122.500 m2 gesloopte stallen. Dat zijn er dan 33 



woningen teveel volgens uw berekeningen. Bent u het hiermee eens? Zo nee, waarom 
niet?
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